
Zápis z 10. zasedání Akademického senátu FCHI dne 3. 11. 2011
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. Jiří Dohnal dokt. st. program
Aleš Novák student

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. děkan

1. Předseda VK informoval AS, že doplňovací volby do studentské části AS běží

2. AS po rozmyšlení od posledního zasedání a ověření, že to není v rozporu s vysokoškolským
zákonem schválil (10 – 0 – 0) doplnění jednacího a volebního řádu AS FCHI o body,
specifikující zánik a setrvání členství v AS, viz zápis z 9. zasedání.

3. Z důvodu pedagogických povinností předsedy i místopředsedy bude do konce semestru na KD
chodit za AS kolega Záruba

4. Informace z KD

• Vytvořen pořadník důležitosti rekonstrukcí laboratoří na FCHI

• Setkání zástupců ústavů se studenty 3. a 2. ročníku a představení ústavů (4.11. se představí
ústavy 402, 403, 409, 832 a 11.11. ústavy 413, 437, 444 a 445)

• Doživotní přesměrování e-mailové adresy je možné i pro zaměstnance

• 13.4. 2012 bude tradiční KaCheKran

• 28. až 30.8. 2012 proběhne Letní škola, sbírají se příspěvky

• Po 15.11. obejde děkan jednotlivé ústavy (schůze ústavů) a vysvětlí zaměstnancům
„hodnocení zaměstnanců“. Letos koncem roku proběhne pilotní kolo na cca 20%
zaměstnanců, standardní kola hodnocení budou probíhat na jaře každého kalendářního roku.

• S FPBT (mezi děkany) uzavřena smlouva o spolupráci na studijním oboru Forenzní analýza.

5. Různé:

• Kolega Lindner se ptá na prostory, děkan odpovídá, že se čeká na smlouvu s ČVUT



• Kolega Hrnčiřík se ptá na využití prostoru po jejich posluchačské laboratoři, měla tam být
posluchačská laboratoř pro obor Nano Mikro, ale proslýchá se, že tam budou prostory pro
doktorandy. Děkan i zástupce 402 v AS o změně využití prostor nic neví, nejspíš se jedná o
dezinformaci.

• Zástupci studentů požadují, aby byly jasně, jasněji než loni, formulovány požadavky na
přihlášky projektů do IGA, zejména finanční limity. Pan děkan to probere s paní
proděkankou, která to má v kompetenci.

• Kolega Vrbka, komentoval školení pracovníků, kteří při pracovních cestách používají
motorové vozidlo, které je ryze formální, je to jen hodina ztraceného času, nepřináší žádnou
užitečnou informaci o aktualitách zákona o provozu na pozemních komunikacích… Jistě by
bylo vhodné toto školení dělat smysluplně

6. Termín příštího zasedání je ve čtvrtek 24.11. 2011 v 930 na děkanátě.

V Praze 4. 11. 2011
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


